

Nr	Hoofd onderwerp	Sub	Omschrijving	Actie	Actie houder	Voortgang	Einddatum	Status
1	Versterken / positioneren / structureren LC	a	Opbouwen netwerk in provincie Flevoland	O.a. met Provinciaal Ambassadeur NM,  en partijen in de PS, gemeenten, andere natuurorganisaties	1) Klaas - uitnodiging Hr Hellevoort  2) Allen voor overige	1) Overleg met Hr Hellevoort plaatsgevonden op 27 maart  2) open	1) nvt  2) nvt	1) gesloten  2) open
		b		Signaleren (natuur)projecten in Flevoland of omgeving	1) Projecten die belangen van NM raken danwel van belang zijn voor NM. 2) Voorbeeld: zonnepanelen project Harderbos	1) Allen  2) BE	1) nvt  2) BE heeft zich als belanghebbende aangemeld en NM-zienswijze neergelegd	1) doorlopend  2) 27/3
		c	Kritisch volgen van ontwikkeling NM dossiers	Dossiers zoals Energietransitie en Omgevingswet	Marieta / Allen	doorlopend	doorlopend	open
		d	Alert blijven op ontwikkelingen lokale projecten	o.a. Vliegveld Lelystad (NM hiervoor besloten tot geen verdere actie gezien R v State beslissing)	Allen	doorlopend	doorlopend	open
		e	Ledenbijeenkomst / Ledenmiddag	Activiteit organiseren, hierbij 1) aandacht voor presentatie van de LC-leden en – werkzaamheden 2) richten op het enthousiasmeren van leden, bijvoorbeeld door deze te betrekken / uit te nodigen voor allerlei werkzaamheden als vrijwilliger	Marieta & Marion  (evt. in overleg met de BE / Philip)	<b>Ideeen?</b> Inclusieve landbouw?  <b>Planning?</b>	<b>Zo spoedig mogelijk</b>	1) open  2) open

Nr	Hoofd onderwerp	Sub	Omschrijving	Actie	Actie houder	Voortgang	Einddatum	Status
1		f	<b>Versterken achterban</b>	O.a. door tools uit de ToolKit zoals: <b>Nieuwsbrief</b> , blad PUUR, Mailing, Social Media, Ideeenbus bij Ledenbijeenkomst, e.d..	Marieta & Martin (Peter toevoegen?)	<b>Timing opmaak en verzenden LC-Nieuwsbrief?</b>  (Zodra bekend, Sandra B. op hoogte brengen)	<b>NM beleid:</b> 4 vaste data voor Mailing LC Nieuwsbrief + 1 vrije datum voor Ledendag	open
		g	<b>Klankbordgroep</b>	1. Herorientatie functionering e/o inrichting van de groep  2. meer instroom van buitenaf (suggestie: uitnodiging Hr Bram van Veelen)  3. Uitje met Kl-groep	1. Gonne, Klaas & Gert Jan  2) Klaas?  3. Allen	1. Idee van een digitale Kl.b.groep naast fysieke Kl.b.groep besproken in 8 mei overleg. Positief ontvangen.  2) voor volgend Kl.b.overleg.  3).Wie heeft een plan?	1. Opzetten voor jaareinde  2) voor 30 Oct.  3). 2 <sup>e</sup> helft van het jaar??	1) Lopend  2) open  3) open
		h	<b>LC communicatie</b>	LC-Platform updaten en actuele informatie en relevante documenten (bv. namen LC-leden, jaarverslag 2018).	Martin	Z.s.m.	Z.s.m.	open
		i	<b>LC Teambuilding</b>	Laatste activiteit in 2017 (excursie MW). Voor 2019 nieuwe activiteit organiseren.	Jaap	Jaap komt met (nieuwe) suggestie.	Gepland voor 23 augustus	open
2	<b>Relatie LC - BE</b>	a	<b>Participatie in elkaars overleggen</b>	LC-secretaris ontvangt voortaan de BE-agenda. Indien zinvol geacht kan een LC-lid aansluiten bij een BE-overleg	Martin & Gert Jan	Besproken en akkoord Philip	Nvt	Gesloten
		b	<b>LC overleg zonder BE</b>	LC heeft af en toe behoefte hieraan.	Martin & Gert Jan	Besproken en akkoord Philip	Nvt	Gesloten

